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Betreft: Mondelinge vragen Dalende vaccinatiegraad

Geachte leden van het college van burgemeester en wethouders,

Recentelijk hebben wij schriftelijke vragen gesteld over de problemen die ontstaan naar 
aanleiding van een dalende vaccinatiegraad in onze gemeente. Wij zijn echter zeer 
teleurgesteld in de beantwoording van deze schriftelijke vragen. Wij zien dat het college in 
deze beantwoording vooral aanstuurt op de rol en de verantwoordelijkheid van de GGD 
Limburg-Noord. Hoewel het begrijpelijk is dat naar de GGD wordt verwezen als 
verantwoordelijke partij, hadden wij gehoopt op een meer constructieve en proactieve 
houding van dit college.

Daartoe de volgende mondelinge vragen ten aanzien van de dalende vaccinatiegraad en de 
rol van de gemeente in deze kwestie:

1. U deelt dat er op dit moment nog “geen specifieke vaccinatiecijfers per programma 
en wijkniveau beschikbaar” zijn. Deelt u onze mening dat het hebben van deze data 
essentieel is in het effectief bestrijden van de dalende vaccinatiegraad? Wanneer is 
deze data wél beschikbaar?

Uw college schrijft daarnaast: “Op dit moment achten we het niet nodig dat het college een 
aanvullende rol vervult naast de rol die al wordt vervuld door de GGD Limburg-Noord…” en 
“Mocht er echter in de toekomst behoefte zijn aan aanvullende maatregelen of interventies, 
dan zullen we zeker in overleg gaan met de GGD om passende stappen te ondernemen.” Er 
ontstaan op dit moment grootschalige mazelenepidemieën (>10 patiënten per cluster). Er 
overlijden op dit moment baby’s aan kinkhoest.

2. Op welk moment acht dit college het wél noodzakelijk om aanvullende maatregelen 
te nemen of interventies af te kondigen; zij het door uw college, zij het door de GGD?

3. Deelt u onze mening dat dit het moment is om meer actie te ondernemen, in plaats 
van te wachten tot het erger wordt en er, ook in onze gemeente, kinderen besmet 
raken en/of zullen sterven?

4. Bent u derhalve bereid om op de korte termijn in gesprek te gaan met de GGD en in 
te zetten op intensivering van laagdrempelige, publieke campagnes om de 
vaccinatiegraad te verhogen en hierin als gemeente een passende, maar proactieve 
en constructieve rol te vervullen?

Als laatste: Onze fracties waren met het ontvangen van de beantwoording van onze 
schriftelijke vragen nogal ontstemd. Hoewel wij ons namelijk kunnen vinden in de inhoud van 
uw antwoorden, vinden we door de manier waarop deze zijn opgeschreven dat het lijkt alsof 
uw college alle verantwoordelijkheid en te nemen acties af lijkt te schuiven op de GGD. Dat 
doet wat ons betreft geen recht aan de urgentie van dit onderwerp, maar ook niet aan de 
aandacht die uw college ongetwijfeld heeft voor dit onderwerp.



5. Kunt u reflecteren op onze kritiek en bevestigen dat u als college niet volledig reactief 
bent en al het initiatief aan de GGD laat, maar ook zelf pro-actief bezig bent met dit 
probleem?
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